
Referat fra FAU møte 

 

Tid:   mandag 2. september, kl. 20.00 

Tilstede:  Fredrik Undheim, Roy Flataukan, Ole Wiig, Jannecke Steen-Hansen, Kristen 

Helland, Heidi Barvik 

Forfall:  Henning Bonnez, Elisabeth Karlsbakk 

 

25/19  FAU medlemmer for skoleåret 2019/20 

Følgende personer (merket med NY) er forespurt om å stille til valg i FAU: 

1. trinn-  Linn Iren Oppedal NY  

2. trinn-  Ole Wiig 

3. trinn-  Sigve Berland NY 

4. trinn-  Fredrik Undheim 

5. trinn-  Synnøve Serigstad NY 

6. trinn- Kristen Helland 

7. trinn- Kristin Tellenes NY! 

26/19  Planlegging av årsmøte   

Årsmøte mandag 30. september kl 19 – med påfølgende ordinært FAU kl. 2000. Gamle 

medlemmer møter kl. 1830. Årsmøtet er samtidig årsmøte i foreningen FAU Bryne skule 

(org.nr. 920 484 387). Valg av FAU-medlemmer er samtidig valg av styremedlemmer i 

foreningen.  

Agenda:  Informasjon om skulen 

  FAU sin årsmelding  

  Trafikkvakt 

  Regnskap 

  Valg, følgende innstilling til valg av FAU-medlegger, de som er på valg er 

   merket med NY:  

1. trinn-  Linn Iren Oppedal NY (to år) 

2. trinn-  Ole Wiig 

3. trinn-  Sigve Berland NY (to år) 

4. trinn-  Fredrik Undheim 

5. trinn-  Synnøve Serigstad NY (to år) 

6. trinn- Kristen Helland 

7. trinn- Kristin Tellenes NY (ett år) 



Heidi legger ut dato for årsmøtet på hjemmesiden. Innkalling og dokument blir lagt ut 

minimum 14. dager før møtet:   

 

Dette skal også sendes direkte til klassekontakter, varakontakter og nye FAU-medlemmer. Vi 

oversender alle dokument til Gunn Rita, som videreformidler. Kopi til medlemmer i FAU.  

Liste over klassekontakter og varaer blir oppdatert og sendt til FAU. 

 

27/19  Ny fane Bryne skule  

Stine Rommetveit har sagt seg villig til å designe ny fane.  

Oslo Flaggfabrikk har antydet pris på 40’-50’ inkl. tilvalg.  

Det ble besluttet å be Stine Rommetveit lage en grovskisse og deretter møte på et 

elevrådsmøte for å presentere og få innspill. Utkast skal deretter presenteres for FAU. Mål om 

å ha skisse klart til neste FAU-møte 30. september, og endelig design klart innen midten av 

oktober for å kunne få nøyaktig pris innen frist for søknad til sparebankstiftelsen.  

 

28/19   Trafikkvakter skoleåret 2019/2020  

FAU ønsker å fortsette med same opplegg som i fjor. Informasjon om opplegget på årsmøtet. 

Samme fordeling av uker som i fjor.  

Ukenr. 46 47 48 49 50 51 1 2 3 4 5 6 

Trinn 1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 1. 2. 3. 4. 5. 

 

29/19   Søknader 

Vi søker om støtte til ny fane hos Sparebankstiftinga Time og Hå. Søknadsfrist 31. oktober. 

Ansvar Kristen.  

 

30/19   Rektor informerer om oppstart og status på skolen 

Skoleåret er kommet godt i gang.  

Det er nå kommet en innføringsklasse på skolen. Pr. nå er det 6 elver i klassen, dette omfatter 

også elever som ikke har Bryne skule som sin nærskole. 

Første trinn prøver ut en modell hvor elevene lærer én bokstav om dagen. Dette evalueres 

fortløpende.  

Nå er det totalt 499 elever på skolen.  

 

31/19   Eventuelt 



Spørsmål om alle trinn bør legge til rette for foreldrebrukere på Showbie. Rektor tar dette 

videre.  

Det ble tatt opp om skolen burde gå mer offensivt ut for å få foreldrene til å følgje 

aldersgrensene for sosiale media. Rektor informerte om at det var gitt beskjed om at dette 

skulle tas opp på foreldremøtene.  

FAU oppfordret skolen til å være tydelige på at anbefalte aldersgrenser bør følges når det 

gjelder sosiale media. FAU ber om at dette blir publisert på hjemmesiden. 

Rektor informerte om at det er en utfordring at solskjerming med rullegardiner fører til for lite 

dagslys i klasserommene, og det at utvendig solskjerming er fjernet fører til økt varme, særlig 

i sørbygget.    

 

Referent Fredrik Undheim 

 

 

 


